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Vraag   De exploderende energieprijzen zorgen niet alleen bij de gewone

Brusselaar voor torenhoge facturen, ook sportinfrastructuren zoals
zwembaden hebben ermee af te rekenen. Zij zagen de facturen om hun
water te kunnen opwarmen in sommige gevallen zelfs vervijfvoudigen,
wat op verschillende plaatsen in binnen- en buitenland al geleid heeft tot
hogere toegangsprijzen voor het publiek, lagere watertemperaturen of
zelfs de beslissing om minder water in het zwembad te laten lopen.
Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel:

 
 
Antwoord
  

Ik ben tot op heden niet gecontacteerd door uitbaters van Brusselse
openbare zwembaden met betrekking tot moeilijkheden die zij zouden
ervaren ten gevolge van de stijgende energieprijzen.

Ik moet hierbij opmerken dat de subsidiëring of de ondersteuning van de
Brusselse zwembaden niet onder mijn bevoegdheid als minister van
Plaatselijke Besturen valt.

Bovendien genieten de gemeenten de gemeentelijke autonomie voor wat
betreft de uitbating en het beheer van hun zwembaden.

Schriftelijke vraag betreffende de stookkosten van de
zwembaden in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest

Werd u reeds gecontacteerd door uitbaters van Brusselse openbare
zwembaden met betrekking tot de moeilijkheden die zij ervaren ten
gevolge van de stijgende energieprijzen? Zo ja, kan u dit nader
toelichten? Welk antwoord hebt u gegeven op hun bezorgdheden?
Hebt u in het bijzonder weet van openbare zwembaden die de
hogere energiekosten reeds hebben doorgerekend in de vorm van
hogere toegangsprijzen?

•

Kan u in het bijzonder duiden of er middelen worden voorzien om de
gemeentelijke zwembaduitbaters te ondersteunen om de stijgende
energieprijzen te helpen dekken? Zo ja, kan u dit nader toelichten?
Welke middelen worden daartoe voorzien (zowel globaal als per
infrastructuur)?

•

Welke maatregelen onderneemt u om de Brusselse zwembaden
energiezuiniger te maken en eventueel hun eigen energie te laten
opwekken? Welke acties en middelen voorziet u hiertoe?

•



Mijn bevoegdheid inzake gemeentelijke sportinfrastructuur, waaronder
de gemeentelijke zwembaden, laat mij wel toe om, via projectoproepen,
de bouw, renovatie of herinrichting van gemeentelijke
sportinfrastructuur te financieren. Eén bepaalde projectoproep gaat
trouwens specifiek over werken die rationeel energiegebruik initiëren of
verbeteren. 

Het behoort echter tot de gemeentelijke autonomie om te bepalen welke
projecten de gemeenten wensen in te dienen en dus te laten financieren. 
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